
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA, DE CARÀCTER ORDINÀRIA, CELEBRADA
EL DIA 30 DE GENER DE 2024

A la Casa Consistorial de la Vila de Deià, a 30 de gener de 2024, essent les 18:00
hores, es reuneix l’Ajuntament en Ple a l’objecte de celebrar sessió pública ordinaria,
en primera convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle Lluís Enric Apesteguia
Ripoll, i l’assistència dels Srs. Regidors citats prèviament en forma, que es diran a
continuació: Sra. Gabriele Marianne Poppelreuter, Sr. Josep Salas Jiménez, Sra. Maria
Henar Arribas Simón, Sr. Joan Puigserver Rullan i el Sr. Francisco Javier Salas
Santos, assistits per la Secretària- interventora interina de la Corporació: Sra. Siham
Ferdi Sabir.

El senyor Batle dóna la benvinguda als regidors i regidores. Disculpa el canvi de
data del Ple ordinari, que estava previst per dia 25 de gener, degut a una deficiència
en la convocatòria del mateix.

Declarada oberta la sessió, a les 18:04 hores, es passa a tractar els assumptes inclosos
a l’ordre del dia:

1. APROVACIÓ DE LES ACTES PLENÀRIES ANTERIORS

El senyor Batle explica que el primer punt de l’ordre del dia és l’aprovació de les
actes d’anteriors Plens. Demana si hi ha cap esmena o correcció a fer.

El senyor Francisco Javier Salas Santos demana quantes actes són.
El senyor Batle aclareix que es tracta de les actes de 26 de juliol, 27 de juliol i 9 de
agost i 28 de setembre.
El senyor Francisco Javier Salas Santos demana per les actes del mes de novembre.
La secretària contesta que faltaran les dues de novembre.
El senyor Francisco Javier Salas Santos exposa la seva queixa degut al retard en
l’aprovació de les actes plenàries. Exposa que a cada Ple s’ha d’aprovar l’acta del Ple
anterior i no les actes de Plens de fa mesos, ja que estem aprovant actes de Plens des
del mes de juliol de 2023.
També afageix la seva queixa respecte de les aportacions dels veïnats, que no queden
reflexades en les actes. Compta que a ell li agrada la història i que per aquest motiu
és convenient que en les actes es reflexin les intervencions dels veïns en els torns
oberts de paraules.
El senyor Batle li contesta que ens posarem al dia amb les actes.
La secretària respon que es faran videoactes per a què quedi tot reflectit. També
comenta que és una queixa que bé es podria haver dit fa un any.
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El senyor Francisco Javier Salas Santos expresa que s’abstendrà en l’aprovació de les
actes.
Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- Maria Henar Arribas Simón.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullan.

ACORD:

ÚNIC.- Aprovar les actes dels Plens anteriors següents:

- Ple ordinari de dia 26/07/2023
- Ple extraordinari de dia 27/07/2023
- Ple extraordinari de dia 09/08/2023
- Ple ordinari de dia 28/09/2023

2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE
CRÈDIT

El senyor Batle explica que el REC és el corresponent a les factures de finals del mes
de novembre, de tot el mes de desembre i del mes de gener.

No hi ha cap pregunta ni consulta sobre el punt.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
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- Josep Salas Jiménez.
- Maria Henar Arribas Simón.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullan.
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ACORDS:

PRIMER.- Aprovar el reconeixement dels crèdits expressats en els annexos I i II, sens
perjudici d’exigir les responsabilitats corresponents per la reali�ació de despeses
sense partida pressupostària i sense prèvia contractació d’acord amb la Llei 9/2017 de
contractes del sector públic.

SEGON.- Ordenar el pagament dels crèdits expressats en l’annex I i aplicar-los a les
partides corresponents a càrrec del Pressupost dels exercicis 2023 i 2024.

3. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA
FISCAL REGULADORA DE LA TAXA DEL MERCAT MUNICIPAL DE
DEIÀ

El Batle explica que és una modificació menor i simplement és per ajustar allò que
venim fent i fer d'una forma més simple el cobrament de la taxa als mercaders que
venen al nostre mercat municipal.

Fins ara teníem un càlcul per metres lineals i amb una profunditat màxima, amb un
mínim de taxa, que se diferenciaven entre les llicències diàries, les mensuals i les
trimestrals.
La qüestió dels metres lineals dificultava el cobrament perquè havien d'anar cada
setmana a medir tots els puestos que es posaven al mercat, perquè no coincideix el
que es declara i el que s'instal·la.
I, a més, es pot demanar, primer, una superfície, una llargària, i després modificar-se
en el llarg del temps, ja sigui perquè el negoci va millor, pitjor, perquè s'incorporen
nous productes, per a tot el que sigui.
Per tant, aquest control havia de ser continuat per fer-ho bé.
El més senzill per l'ajuntament, allò que plantegem, és fer una taxa fixa.
Perquè, a més, també, quan vàrem anali�ar aquesta qüestió, la realitat és que hi ha
llocs de venda que són més llargs per a la naturalesa del que se ven.
És a dir, no és el mateix vendre ceràmica, per posar un exemple d'allò que tenim
aquí, que vendre fruita o verdura, que necessites un espai més llarg per la naturalesa
del que vens, que ocupa més espai.
Per tant, la modificació és per facilitar el cobrament i, també, perquè a vegades crees
un greuge entre diferents llocs que tenen diferent naturalesa, però establint una taxa
fixa per vendre evites aquestes problemàtiques.
La proposta és que les llicències diàries serien de 12 euros, les llicències mensuals de
55 euros i les llicències trimestrals de 160 euros.
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I aquesta és la modificació del mercat. Simplement és per fer-ho més fàcil, més àgil i
també més just.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- Maria Henar Arribas Simón.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullan.

ACORDS

PRIMER. Aprovar provisionalment l’Ordenança Fiscal Reguladora de la taxa del
mercat municipal de Deià en els termes del projecte que s'annexa en l'expedient.

SEGON. Exposar al públic l'anterior Acord mitjançant anunci que s'inserirà en el
tauler d'anuncis municipal durant el termini de trenta dies hàbils, a comptar des del
següent al de publicació d'aquest anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, dins
del qual els interessats podran examinar l'expedient i presentar les al·legacions que
estimin oportunes.

Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest
Ajuntament [h�p://ajdeia.sedelectronica.es].

TERCER. Considerar, en el cas que no es presentessin reclamacions a l'expedient, en
el termini anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de l'article 17.3
del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

QUART. Facultar al Sr. Alcalde-President per subscriure els documents relacionats
amb aquest assumpte.
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4. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA
FISCAL REGULADORA DE LA TAXA PER RECOLLIDA, TRACTAMENT
I ELIMINACIÓ D’ESCOMBRARIES DE DEIÀ

El senyor Batle explica per posar en context aquest punt, haurem de tenir en compte
el següent punt de l’ordre del dia, que és el cinquè, que és la licitació, que ja fa dos
anys i mig vàrem intentar adjudicar i que, actualment licitam de nou el servei de
recollida de residus porta a porta.
En aquell moment, l'estudi econòmic d'aquest sistema de recollida, el sistema de
recollida porta a porta, mos calculava un cost del servei de 257.287 euros.
Això, més o menys, entrava dins les possibilitats de l'Ajuntament tenint en compte
que en la taxa actual, sobre el cost actual del servei, que és molt semblant a aquest,
l'Ajuntament aporta el 40% del cost i el 60% del cost és el que es repercuteix en la
taxa.
El que es paga en la taxa de fems és el 60% del cost del servei.
En municipis petits com el nostre, el cost d'aquest servei és molt gran. I per tant,
repercutir al 100% sobre l'usuari suposaria una càrrega fiscal molt gran per les
famílies.
I per tant, entenem que ho hem de compensar d'aquesta manera.
Això era l'anterior licitació que, com sabeu, va tenir diversos errors. O sigui, les
persones que es van presentar van incórrer en diversos errors, això va acabar en el
Tribunal de Contractació Pública, va estar en el Tribunal de Contractació Pública
durant un any i mig, fins que finalment el Tribunal de Contractació Pública va
resoldre a favor de les empreses que s'havien presentat, que finalment no van voler
assumir el servei.
I per tant, la licitació va quedar deserta.
Amb aquest temps que ha passat entre aquella licitació i aquesta, hi ha hagut
l'aprovació d'un conveni sectorial dels treballadors de recollida de fems, que abans
no n'hi havia.
Per tant, els drets laborals han augmentat, però també els salaris i també el cost
salarial d'aquest servei.
I, a més, hi ha hagut tot l'encariment del cost que s'ha produït en aquests dos anys i
mig a tots els àmbits de la vida de forma bastant important en els hidrocarburs, que
és un dels conceptes importants del cost de la recollida dels fems.
Per tant, el mateix servei, així com el vàrem licitar fa dos anys i mig per 257.000
euros, el seu cost a partir de l'estudi econòmic actual seria de 402.493 euros.
És a dir, ha passat de 257.000 euros a 402.000 euros.
Això suposaria, evidentment, per l'Ajuntament un cost altíssim i la repercussió sobre
la taxa també seria molt gran.
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Vàrem mirar tot el que se podia eliminar d'aquest nou servei i allò que era més
prescindible perquè el servei funcionés, imprescindible ho és tot, però allò perquè el
servei entri en funcionament d'una forma òptima seria eliminar la deixelleria. És a
dir, seguiríem funcionant de moment, fins que no trobem una altra font de
finançament, amb el punt verd actual, que és massa petit, que no té tot el servei que
tocaria tenir, però bé, inicialment funcionaríem així.
Amb aquest nou servei, eliminant la deixelleria, el cost del nou servei de recollida de
fems seria de 387.292 euros.
És a dir, uns 15.000 euros menys.
Per tant, això suposa, sobre el cost de la licitació anterior, un augment de 130.000
euros.
Mantenint la proporció que ara mateix tenim, que l'Ajuntament pagui el 40% i els
usuaris paguin el 60%, això suposa un increment de la taxa, que és el que hem de
tractar en aquest punt. M'he avançat i he explicat el següent punt, que és el de la
licitació del servei de recollida, perquè si no no s'entén que pugem la taxa de fems.

Allò que hem fet és en els habitatges particulars, és a dir, en el lloc que paguen els
veïnats, cadascun dels veïnats, a les cases que no tenen cap altre ús que casa.
Simplement li hem aplicat la pujada de l’IPC des de fa 5 anys fins a l’actualitat.
Aquests darrers 5 anys han tingut congelada la taxa de fems. La pujada passaria de
129 euros, que és lo que es pagava fins ara, a 149,78 euros. A aquestes taxes no se li
aplicarà cap altre increment.

A la resta de tarifes sí que el que hem fet és pujar l’IPC i després anar pujant
percentualment fins que hem assolit el cost total del 60% del cost del futur servei.

El senyor Francisco Javier Salas Santos demana al batle que expliqui la tarifa dels
establiments turístics.

El Batle explica que fins ara els establiments turístics pagaven una quota fixa,
independentment de quant grossos fossin.
Això entenem que és un greuge comparatiu perquè hi ha establiments turístics molt
grossos i establiments turístics molt petits, per tant, no tots generen el mateix fems.
O sigui que hi ha d'haver una part fixa perquè la recollida de fems té un cost fix, però
el tractament va en funció de la quantitat de fems generat.
En aquest cas, hi hauria una part fixa en els establiments turístics, i després una part
variable depenent del nombre de places turístiques que tinguin cada un dels
establiments.
Això variaria, per tant, ja no se cobriria una taxa estàndard en els establiments
turístics, sinó que variaria en funció del seu volum.
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Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- Maria Henar Arribas Simón.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Joan Puigserver Rullan.

ACORDS

PRIMER. Aprovar provisionalment l’Ordenança Fiscal Reguladora de la taxa del
mercat municipal de Deià en els termes del projecte que s'annexa en l'expedient.

SEGON. Exposar al públic l'anterior Acord mitjançant anunci que s'inserirà en el
tauler d'anuncis municipal durant el termini de trenta dies hàbils, a comptar des del
següent al de publicació d'aquest anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, dins
del qual els interessats podran examinar l'expedient i presentar les al·legacions que
estimin oportunes.

Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest
Ajuntament [h�p://ajdeia.sedelectronica.es].

TERCER. Considerar, en el cas que no es presentessin reclamacions a l'expedient, en
el termini anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de l'article 17.3
del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

QUART. Facultar al Sr. Alcalde-President per subscriure els documents relacionats
amb aquest assumpte.
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5. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’EXPEDIENT DE CONTRACTACIÓ
NÚM. 51/2024 DEL SERVEI DE RECOLLIDA SELECTIVA DE RESIDUS
EN EL TERMEMUNICIPAL DE DEIÀ

El senyor Batle explica que, com ja ha dit anteriorment, el cost del nou servei, és de
387.292,22 euros i bàsicament per recordar, perquè no hi ha, a part de l'eliminació de
la deixalleria, no hi ha cap canvi substancial de l’anterior licitació.
Sí que vol recordar que simplement es passarà a aquest sistema de recollida porta a
porta de forma progressiva i adaptada. Per a la gent que viu en disseminats fora dels
nuclis urbans s'establirà un sistema especial, que no passin pena perquè evidentment
s'haurà d'adequar en aquesta realitat.

Igualment també s'establirà un sistema adaptat a les cases de lloguer turístic perquè
no és la mateixa realitat, perquè la gent no hi viu més d'una setmana i, per tant, no
fan un cicle complet de fems, però s'adequarà a totes aquestes realitats i, en
qualsevol cas, hi haurà uns mesos de preparació i d'explicació a cada tipus de
domicili per explicar com funcionarà aquest nou servei.

Però, bàsicament, consistirà en que els dilluns recolliran el vidre i els envasos i el
paper i el cartró i la matèria orgànica.
Els dimarts recolliran matèria orgànica.
Els dimecres, els envasos el lleugers i matèria orgànica.
Els dijous, rebuig.
Els divendres, paper i cartró i matèria orgànica.
Els dissabtes, envasos i matèria orgànica.
I els diumenges, matèria orgànica.

També hi haurà un sistema adaptat per a restaurants i bars i per als hotels la seva
realitat tampoc és la mateixa.

Es repartirà també uns poals especials per a cada domicili, que també va inclosa a la
licitació.
Pel que fa als voluminosos, se seguirà recollint com normalment s’ha fet.

El senyor Francisco Javier Salas Santos vol insistir en què una vegada adjudicat el
contracte, “s’estigui damunt de l’empresa” (repeteix la frase 4 vegades).

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera: unanimitat dels membres
presents.
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ACORDS:

PRIMER.- APROVAR l’expedient de contractació núm. 51/2024 del servei de
recollida selectiva de residus en el terme municipal de Deià, així com la
documentació següent que la conforma:

- Memòria justificativa de la necessitat
- Acord d’inici de la contractació
- Acord d’aprovació expedient de contractació
- Plec de Clàusules Administratives Particulars
- Projecte tècnic
- Composició de la Mesa de Contractació

SEGON.- APROVAR la despesa per un import total de 1.936.461,10 euros, IVA
inclòs, per un termini total de 5 anys. El primer any serà a càrrec del Pressupost de
l’exercici 2024, una vegada s’aprovi definitivament.

TERCER.- NOMENAR al senyor Batle de la Corporació com a responsable tècnic de
l’execució del servei.

QUART.- FACULTAR al Batle de la Corporació a reali�ar quants tràmits siguin
necessaris per a la licitació, tràmit, adjudicació, gestió, liquidació i finali�ació de
l’expedient de contractació d’obres núm. 51/2024. Això inclou, entre d’altres, la
signatura del contracte d’obres; l’aprovació posterior de les factures objecte d’aquest
contracte; la recepció, tant parcial com final, de les obres; la facultat de penali�ar o
resoldre el contracte; i qualsevol tràmit normatiu exigit per la Llei 9/2017 de
contractes del sector públic per fer efectiva la correcta execució del contracte d’obres.

6. DONAR COMPTES DELS DECRETS DE BATLIA

El senyor Batle explica que com a informacions de Batlia, bàsicament dues, vol donar
comptes de les dues licitacions que s’han duit a terme el mes de gener.
Com sabeu, vàrem tornar a licitar l'execució d'obres de millora dels carrers i de les
canonades d'aigua i també de les que duen la resta de serveis en el carrer Porxo, Es
Verger, sa Vinya vella, el carrer Robert Graves i Felip Bauçà, dues licitacions
diferents.

Per una banda, la licitació Porxo, Es Verger, la Vinya vella, que tenien una subvenció
de 179.239 euros, va quedar desert en el seu moment i en el moment de tornar a
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licitar, s'ha augmentat el cost de les obres i també dels materials, ens va suposar que
hi havien d'afegir 72.361 euros.
Es va licitar finalment per un import de 251.650 euros, que és el nou cost. S'ha tornat
a licitar i aquesta obra ha tornat a quedar deserta.

Per tant, d’acord amb la llei de contractació pública, podem tramitar un contracte
negociat sense publicitat.

Si no en trobem cap empresa que vulgui fer aquestes obres, demanaríem una
modificació del projecte, eliminant els carrers de Sa Vinya Vella, que tots són
necessaris, i tenir 9 carrers que són necessaris.

He demanat a l'arquitecte que faci un informe que justifiqui, perquè són les dues
condicions que pot fer un negociat sense publicitat.
Primer, perquè hagi fet les licitacions i t'hagin quedat desartes, o per l'urgència de…
i per tant passaríem a fer-la per urgència.

Intentarem fer aquestes dues coses per fer-ho i tenir-ho acabat a finals de maig.
El calendari que tenim per la subvenció, a part de perquè sigui una urgència,
perquè per la subvenció a finals de maig han d'estar executades les obres, que no són
molt complicades de fer.

L'altra licitació, que són les conduccions d'aigua, en el carrer Felip Bauçà i Robert
Graves, amb aquesta va passar el mateix, el Consell de Mallorca, ens va donar una
subvenció de 185.000 euros
La primera licitació va quedar a deserta. Quan se va tornar a licitar, vàrem haver de
tornar a recalcular els preus, havien augmentat 55.209 euros, vàrem modificar els
pressuposts, sumant un total de 242.976,47 euros.
Se va tornar a licitar i s'hi ha presentat una empresa. Per tant, ara li hem demanat la
garantia definitiva, entre altre documentació.

El senyor Francisco Javier Salas Santos demana el nom de l’empresa que s’ha
presentat.

El senyor Batle respon que nom Pioneros, i no recorda què més.

El Batle explica que teniu access al gestiona, hi ha els expedients, podeu veure si ho
mirau, tot el procés de contractació, però la presentació de les ofertes i la resta no,
perquè se fa a través de la plataforma de contractació pública de l'Estat.
Que si voleu la informació també està a la vostra disposició.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

K6
C

SC
KZ

C
Y3

TY
TL

LK
JL

TM
4D

42
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jd

ei
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

3 
de

 1
6 



La qüestió és que s'hi ha presentat aquesta empresa, i estem a l'espera de que pagui
la garantia.

Ara, a part d'això, seguirem licitant totes les licitacions pendentes que tenim, i ho
aniré informant.

Tenim un problema, i és que no hi ha empreses de construcció que volen fer obra
pública, en general. Això està passant a tots els ajuntaments.

7. TORN OBERT DE PARAULES

El senyor Batle dona la paraula al grup municipal:

Joan Puigserver Rullán: Jo m'agradaria saber si pensàveu fer qualque cosa en el
carrer de Son Canals per la formació d'aigua que es forma. Me preocupa perquè
quan plou molt aquesta aigua arriba aquí baix i arriba a l'aparcament. Volem saber si
teniu pensat treure una partida pressupostària per aquests casos, per millorar les
pluvials.

Batle: Com sabeu, el projecte de pressupostos segurament el durem durant el mes de
febrer, jo havia pensat, vos l'enviaré a tots els regidors, per igual, perquè mireu i
passeu les aportacions. El carrer de Son Canals, per jo, és el que necessita més
intervenció. Els carrers que necessiten més obra són els de Son Canals i el carrer des
Clot, sobretot en algun tram que està voltant el refugi. Són els que necessitarien
prioritàriament.
Jo pel carrer de Son Canals en els Pressuposts, hi havia posat 40.000 euros per poder
fer una intervenció immediata que podria ser la intervenció d'arreglar el tram que
està pitjor, i la conducció de les aigües que baixen des de la carretera.
Per fer aquestes dues coses, que no seria arreglar definitivament el carrer, perquè
això necessita una subvenció alta.

Joan Puigserver Rullán: Hi ha hagut dues acumulacions en dos punts diferents
del poble que quan plou molt mos satura. En poc temps, com que plou molt de cop,
mos crea una saturació.

Batle: Això aquí és una intervenció relativament petita. Evidentment, com que tu has
estat al tema, ho consultaré tot. Però és senzilla, i té un cost.
Pel problema que tenim amb les licitacions intentem fer obres que no es reparen
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als 40.000 euros, perquè si no, tindríem aquest problema per sempre.
Les obres grans sí que no tenim altre remei, però les petites, ja intentem fer
intervencions que tinguin aquest cost.

Francisco Javier Salas Santos: Ens van dir que les resolucions d’urbanisme i finals
d’obra van per ordre rigorós d’entrada. Demanam que se mos passi el llistat.

Batle: Tenim un excel sobre això i el podem enviar.

Francisco Javier Salas Santos: Després, saps, dia 13 d'agost del 2022 vàrem fer 95
preguntes. No ens han volgut contestar.

Batle: Sí, sé quines són. He insistit aquesta mateixa setmana.

Francisco Javier Salas Santos: Com vàrem fer les preguntes de juliol, i el dia 1 d'agost
varen ser contestades. Correcte. Però hem d'anar seguint en aquesta línia. Perquè les
preguntes del 21 de novembre han estat contestades el dia 29 de gener…

Demanar un respecte i demanar respecte a la gent que ha mostrat la seva confiança.
Sempre que podem, estem al vostre costat. Respectau-mos com a regidors del Ple.

Batle: Miram de tractar amb respecte a tots els membres del Ple, com que aquesta
Batlia, tots els membres del Ple i, per descomptat, totes les persones que assisteixen
al Ple i jo mai m'he queixat públicament i en privat el paper de l'oposició, perquè
crec que ha fet una oposició constructiva i no he estat d'acord mai amb les persones
que van dir que no havien fet una oposició a l'Ajuntament de Deià, perquè crec que
vareu incidir més en l'acció municipal en lloc de trobar-nos una paret, que hagués
pogut ser perfectament en aquesta oposició i crec que vareu incidir, que vareu
aportar i que, per tant, haureu fet feina per tots els deianencs.
Pel que fa a les preguntes, no les he contestat a temps i en som conscient, això és un
error per part meva. A part d'acceptar l’error, tampoc no puc dir res més, perquè
teniu tota la raó del món amb això.
També crec que a nivell de relació d'equip de govern amb l'oposició, intentam fer-ho
el millor possible. No crec que hi hagi cap altre ajuntament on els regidors de
l'oposició tinguin accés a la mateixa informació que tenen els regidors de l'equip de
govern a cap ajuntament. Si en qualsevol cosa he fallat, jo assumeixo que hi faig
moltes de coses i intentaré fer-ho el millor possible, però en qualsevol cas sempre he
considerat i sempre consideraré que els regidors de l'oposició mereixen exactament
el mateix respecte que els regidors de l'equip de govern.
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Francisco Javier Salas Santos: Al principi d'aquesta legislatura, el que demanavem és
agilitat i el que seguim demanant. Demanem un poc més de canya.

Batle: Crec que és necessari informar en el Ple, que aquest darrer mes hi ha hagut
dues onades de robatoris a Deià. Evidentment, hem traslladat al servei policial de
l'Ajuntament, que són conscients d'això, i fan tot el que poden.
Però que també s’ha de donar trasllat a la Guàrdia Civil, sobretot de nit, que és el
moment en què no tenim cobertura policial municipal.

[...]

Veïnat/da: Reforçar la senyali�ació de carrers sense sortida del carrer des Porxo.
Batle: assumin el prec.
Veïnat/da: Tinc una foto d’aquí de Can Vallès on ha nascut una figuera entre les
pedres, que ho rompt tot
Batle: Mostra-li a en Joan i ell s’encarregarà.
Veïnat/da: Aquest troç d’acera en el carrer principal, que fa temps està en obres, quan
s’acabarà?
Batle: S’acabarà de forma urgent.
Veïnat/da: Aquesta acera no hauria de ser un poc més ample per a què pugui passar
una cadira de rodes?
Batle: Havia de continuar i connectar amb l’acera existent. No haguès quedat bé
donar-li una altre amplària diferent.

No havent més preguntes ni precs, s’aixeca la sessió essent les 19:11 hores.

La secretària Vist i Plau
El President del Ple,

Siham Ferdi Sabir Lluís Enric Apesteguia Ripoll
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